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Verslag Minaraad - 9 januari 2024 
 

 

Wanneer: van 19 uur tot 21 uur 

Locatie: De Stroom, Franklin Rooseveltlaan 1, 9000 Gent 

 

Aanwezig: Claude Grandsart, Hendrik D'haene, Adelheid Vanhille, Lieve Mertens, 

Verontschuldigd: Peter Van Bossuyt, Rudy De Ceunynck, Isabelle Vertriest, Carl De Cock,  

zie ook kolom F in het overzicht 

 

Voorzitter: Marnix Aerssens 

Verslag: Lieve Mertens / Adelheid Vanhille 

 

Volgende vergadering: dinsdag 13 februari - 19 uur - locatie nog door te geven 

 

Agendapunten 

 

1. Astrid De Bruycker (Schepen van Gelijke Kansen, Welzijn, Participatie, Buurtwerk en 

Openbaar Groen ) en haar medewerkers voor de vragen die we hadden 

en de evaluatie van de voorbije 5 jaar in opvolging van de presentatie die we kregen 

aan het begin van de legislatuur. 

2. Goedkeuring verslag 15/12 met dank aan Lieve: 

https://docs.google.com/document/d/1b3zexlPC4LM7Q3-

jKDWW1cC6fA8UUHJBxGjWso11QEE/edit 

3. Finalisering van ons memorandum. 

Hier ons voorstel op basis van de binnengekomen items: (De twee eerste pagina's 

worden verwijderd bij de definitieve versie) 

https://docs.google.com/document/d/1zxFBl1QCzfm8TzdUktnYHowwhL6e9ivGzbXSr

raigoQ/edit 

4. Werking van de Minaraad. 

We zoeken nog steeds: 

1. Kandidaten voor de kern (= dagelijks bestuur). 

2. Kandidaat voorzitter. 

 

 

  

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ajF6xO4W-QODgzruyr-uXWEeVaUCLO-6A2IhZFPrVjw/edit#gid=266095450
https://docs.google.com/document/d/1b3zexlPC4LM7Q3-jKDWW1cC6fA8UUHJBxGjWso11QEE/edit
https://docs.google.com/document/d/1b3zexlPC4LM7Q3-jKDWW1cC6fA8UUHJBxGjWso11QEE/edit
https://docs.google.com/document/d/1b3zexlPC4LM7Q3-jKDWW1cC6fA8UUHJBxGjWso11QEE/edit
https://docs.google.com/document/d/1zxFBl1QCzfm8TzdUktnYHowwhL6e9ivGzbXSrraigoQ/edit
https://docs.google.com/document/d/1zxFBl1QCzfm8TzdUktnYHowwhL6e9ivGzbXSrraigoQ/edit
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VERSLAG 
 

 

Astrid De Bruycker  

Schepen van Gelijke Kansen, Welzijn, Participatie, Buurtwerk en Openbaar Groen 

 

Onderstaande vragen werden doorgestuurd op 2 januari. 

Dit zijn alvast de punten die door de Mina-raadsleden werden gevraagd: 

● Er is veel nieuwe aanplanting, dat kunnen we alleen maar toejuichen. 

Maar hoe zien jullie de nazorg ervan? 

● Graag het plan voor de bescherming van de parken & stand van zaken 

● Wat is jullie visie/aanpak op de ontharding bij aanleg van nieuwe parken? 

● Wat is jullie visie/aanpak van de huidige betonnen paden in de parken ikv 

ontharden? 

● Realisatie Groen RUP: plan van aanpak, stand van zaken, toekomst, timing en 

financiering vooral ikv van de bosaangroei 

● Graag een evaluatie van de burgerparticipatie in deze legislatuur. 

Hoe zien jullie de burgerparticipatie naar de volgende legislatuur toe? 

 

Inleiding 

PPP Stand van zaken - Beleidsnota 2019-2025 - Openbaar Groen doorgestuurd op 9 januari 

- VM - link: 

https://docs.google.com/presentation/d/1F0MOmvez6BiZMj4XuDotyacbbLTMEG3nPsqYRX

F1iU8/edit#slide=id.p1 

De bovenstaande vragen zijn mee verwerkt in deze PPP (met uitzondering van 

beleidsparticipatie) en in de bespreking hieronder. 

Astrid De Bruycker wordt bijgestaan door Tom Segers en Els Mechant (directeur van 

Groendienst). 

 

De diensten maakten een uitgebreide ppp die overlopen wordt. De PPP geeft een overzicht 

van de stand van zaken van het beleidsplan. In het verslag zijn aanvullende punten 

opgenomen, vragen en antwoorden erop. 

 

Meer groen en natuur in de stad, voor de mensen van de stad, tuin van alle 

Gentenaars (slide 2). Ook voor de generaties na ons, de Stad klaarstomen voor de 

toekomst. 

- Digitale parkenkaart 

- Volkstuinen  staan niet op de parkenkaart? Er is wel degelijk vraag naar. 

(Dit wordt opgenomen.) 

- Samen met burgers groen beheren (260 straattuinen in buurtbeheer) en inspelen op 

vraag naar buurtmoestuinen 

- Samenwerking met partners 

- Natuurpunt  subsidies zijn verdubbeld. 42 ha aangekocht. 

- Kleine groenelementen: straatbomen, geveltuinen,  

https://docs.google.com/presentation/d/1F0MOmvez6BiZMj4XuDotyacbbLTMEG3nPsqYRXF1iU8/edit#slide=id.p1
https://docs.google.com/presentation/d/1F0MOmvez6BiZMj4XuDotyacbbLTMEG3nPsqYRXF1iU8/edit#slide=id.p1
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- groenslingers (slinger die de straat oversteekt).  

- in overleg van de brandweer, kan dus niet overal. 

- Het groen in de hoogte wordt onderhouden door de 

Groendienst; het groen aan de gevel door de burger zelf. 

- Inrichten en herinrichten van woongroen (woongroen is een groengebied kleiner dan 

1 ha). Momenteel 9,5 ha nieuw woongroen gerealiseerd (de doelstelling was 10 ha 

en er zijn nog twee jaar om die doelstelling te halen). 22 parken/parkjes van minder 

dan 1ha die gerealiseerd zijn. Er staan er nog heel wat in de planning (lijst op slide) 

- Wijkparken (>1 ha). Doelstelling van 50 ha aan wijkparken is al overschreden. 57 ha 

aangelegd of heraangelegd (lijst op slide). Ook een lijst met geplande 

aanleg/heraanleg, o.a.  

- circuitwalk in Citadelpark - extra toelichting: de uitvoeringsplannen voor de 

heraanleg werden opgeschort op vraag van Farys.  De nieuwe visie van 

Farys is om dit park als spons te gebruiken voor de omgeving / buurt. 

Momenteel worden studies uitgevoerd. De werken zijn voor de volgende 

legislatuur. Vloerplaat van Hal 6 is verwijderd/onthard. Asfalt vernieuwd rond 

kiosk (tijdelijke oplossing in afwachting van de grondige makeover). 

- Groenpolen: grote parkgebieden 

- Aanleg speelterreinen: 177 speelzones voor verschillende leeftijden 

- Integraal toegankelijke speeltoestellen. Dit was nieuw in Gent. In 

verschillende parken zijn er aanpassingen gebeurd. Dit betekent niet dat elk 

toestel geschikt is, maar er zijn toestellen die b.v. geschikt zijn voor kinderen 

in een rolstoel. Het is ook van belang dat er kan samen gespeeld worden met 

andere kinderen. Geen afzondering. 

- Integrale toegankelijke en leeftijdsvriendelijke inrichting van parken en 

groenpolen. Goed begaanbare paden, picknicktafels met verlengd tafelblad 

zodat rolstoel erbij kan. Betonnen paden voor toegankelijkheid. Afwatering 

naar het groen rondom. Soms ook halfverharding, maar keuze voor beton 

voor hoofdpaden. Belangrijke vraag van seniorenraad en raad van mensen 

met een beperking. Hoofdroutes worden in verharding aangelegd, niet in half 

verharding. 

- Vergroenen van semipublieke ruimtes (speelplaatsen) i.s.m. scholen en 

kinderopvang. Niet enkel met stedelijke scholen. Bij het begin van de 

legislatuur had de helft van de Gentse scholen al een avontuurlijke hoek op 

de speelplaats. Dat is nog toegenomen. 

- Grote tuin rond Jan Palfijn met een aangeplant is nu toegankelijk. 

Toegankelijk.  

- Tuin van Villa Voortman (wordt ’s avonds afgesloten).  

- Openstelling voor bezoekers is niet evident. Goede afspraken moeten 

gemaakt worden. Aanpak op maat uitwerken om zo meer groen te 

hebben. Dat is met juridische overeenkomsten: openstelling in ruil 

voor aanleg… 

RUP Groen. Meer natuur en bos.  

Dit is maar mogelijk omdat Stad Gent hier al lang aan gewerkt heeft. Zoiets doe je niet in 1 

legislatuur. 

- 23 ha waardevolle gronden aangekocht door Stad Gent (meestal in der minne; 

eventueel na onteigening). De gerechtelijke stappen zullen in de volgende legislatuur 
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gezet worden, met uitzondering van Slotendries, waar eventueel sneller gerechtelijk 

zal worden gegaan.  

- Het onteigeningsplan is goedgekeurd in 2021. Onteigeningen gebeuren over twee 

legislaturen. 

- Inrichting van groenpolen. Samenwerking met Natuurpunt, maar ook meer en meer 

met bedrijven. 98 ha groen is erbij gekomen in deze legislatuur. Sommige gebieden 

in eigen beheer, andere i.s.m. Natuurpunt… 

- Regelgeving boscompensatie. Arcelor Mittal kan in Gent geen geschikt gebied 

vinden. Als je >10ha ontbost, moet je in een aaneengesloten gebied 10ha 

aanplanten of aan een bestaand gebied 5ha toevoegen. 

- Realiseren koppelingsgebieden 

- Natuurcompensatie Moervaartvallei 

- 8 groenklimaatassen: verbinden van groengebieden 

- Ontwerprichtlijnen voor ontharden en vergroenen, ontharden bij heraanleg 

- Duurzame groene gevels 

- Groene oevers en eilanden 

- Sterk inzetten op beheer en onderhoud van openbaar groen. Het budget is 

verdubbeld. De oppervlakte neemt toe. Telkens als de oppervlakte toeneemt, wordt 

het budget voor onderhoud verhoogd (werkingsmiddelen en personeel). In de 

zomermaanden is er meer personeel (tijdelijke contracten). Zo’n tijdelijke job van een 

paar maanden kan een opstap zijn naar structurele vacatures. 

- Bij nieuwe aanleg is de aannemer drie jaar verantwoordelijk. Daarna neemt de 

Groendienst over. 

 

Kwaliteitsvol beheer 

- Faciliteren huisvesting wilde dieren (o.a. hagedissenhotel) 

- Reduceren dierlijke verkeersslachtoffers (o.a. eekhoornbruggen) 

- Aandacht voor bomen (b.v. verhoogde aandacht voor onderhoud straatbomen 

 

Vragen en antwoorden 

- Versterking groen-blauwe assen? Bij wegenaanleg wordt niet altijd genoeg rekening 

gehouden met ecologische aspecten. (Stad Gent is zich bewust van de 

problematiek.) 

 

- Plaats voor bomen bij straataanleg. De plantvakken worden soms volgestort met 

overschot beton enz. Toezicht Groendienst? Groendienst geeft duidelijke richtlijnen 

mee en probeert hier en daar toezicht te doen, maar het is niet mogelijk om overal 

toezicht te houden. Het is op de radar van de Groendienst en we zetten in op 

sensibilisering. 

Evaluatie van de burgerparticipatie in deze legislatuur. Hoe zien jullie de 

burgerparticipatie naar de volgende legislatuur toe? 

Astrid DB verwacht dat de samenwerking tussen overheid en burger groter zal worden 

omdat er anders spanningen ontstaan. Burgers willen de stad mee vorm geven. We kunnen 

op een doorgedreven manier samenwerken met burgers. Nieuwe dynamiek bij burgers en bij 

stadsdiensten. 
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Ook met de bomenwerkgroep van het GMF wordt goed samengewerkt. Burgers geven 

suggesties. Vrijwilligers bundelen deze suggesties en leggen die voor aan de Groendienst. 

 

Het Minaraad schillenmodel was bedoeld om al vroeger in het proces suggesties te geven. 

Samen vorm geven aan het beleid. Niet enkel in een later stadium advies geven. Dit lukt niet 

door gebrek aan ondersteuning. 

 

Participatief denken op neutrale manier, los van politieke kleur. 

 

Minaraad ontving weinig adviesvragen. Voor de beleidsnota was dat wel nog het geval, 

maar daarna minder (corona deed er ook geen goed aan). 

 

Minaraad vraagt dat alle adviesraden op gelijke voet behandeld worden. Waarom niet vanuit 

een logistieke cel? 

 

Wijkbudgetten zijn een goed voorbeeld van hoe het kan zijn. 

 

Digitale vergaderingen rond MERs wordt wel gecommuniceerd, maar er zijn toch veel 

burgers die er niet van op de hoogte zijn. Kan er ingezet worden op een betere 

communicatie? 

 

 

Goedkeuring verslag 

Goedkeuring verslag 6/12: https://docs.google.com/document/d/1b3zexlPC4LM7Q3-

jKDWW1cC6fA8UUHJBxGjWso11QEE/edit 

Verslag wordt goedgekeurd. 

Memorandum 

De 6 aanwezigen bespraken het memorandum. Een aanvulling werd doorgegeven nl. rond 

het complexe project Viaduct Gentbrugge.  

 

Afspraken: 

- Adelheid werkt het thema Complexe projecten rond mobiliteit verder uit 

- Gezien het beperkt aantal aanwezigen, wordt een aangepaste versie doorgestuurd 

en krijgen alle leden nog tot maandag 15 januari 20 uur de tijd om aanvullingen of 

opmerkingen door te geven. 

 

Aanvullingen na de vergadering 

- Versie voor de eindredactie met de opvolging via deze link.  

- Afgewerkte versie in PDF te vinden via deze link.  

 

https://docs.google.com/document/d/1b3zexlPC4LM7Q3-jKDWW1cC6fA8UUHJBxGjWso11QEE/edit
https://docs.google.com/document/d/1b3zexlPC4LM7Q3-jKDWW1cC6fA8UUHJBxGjWso11QEE/edit
https://docs.google.com/document/d/1b3zexlPC4LM7Q3-jKDWW1cC6fA8UUHJBxGjWso11QEE/edit
https://docs.google.com/document/d/11DZ2Kq-276Xb9eTC_x93OS4pOx87yBXjSLxtOaM9pX4/edit#heading=h.lmxpgwnx8lwx
https://drive.google.com/file/d/18SdhLmJhaZNEVsKDMeVYpZ7VQ7GL7swj/view?usp=drive_link
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Ter info 

 

Vertegenwoordigers van alle adviesraden waren uitgenodigd door dienst beleidsparticipatie. 

Verslag van de laatste vergadering van 23 oktober: link: 

https://docs.google.com/document/d/162d9lZylDbvQoGh65wa7Hpk1nmvCLxvYUQU7eH449

fw/edit 

 

Antwoord van Eline Schmidt beleidsparticipatie op vragen Kerngroep: 

Er zijn intussen 4 memoranda klaar 

● Seniorenraad 

● Jeugdraad 

● Cultuurraad 

● Woonraad. 

Je kan ze nalezen op de website van de betrokken raad. 

Er zijn geen nieuwe sessies meer gepland met Wim van de Wakkere burger. Wim werkt wel aan 

een gezamenlijke nota over de werking van de adviesraden. Deze vind je eveneens in bijlage. 

Geef gerust jullie feedback op deze nota. Graag tegen 1/2/2024 

Alle info wordt ook steeds doorgestuurd naar een collega van de milieudienst. Houden zij jullie 

niet op de hoogte? 

Link naar document van Wakkere burger: 

https://docs.google.com/document/d/1iFtnR7q88yqWE_K8Bc8zJdRlWrAZXd41273cATpM2ts/edi

t 

 

Varia 

Voorstellen voor toelichtingen op volgende adviesraden 

1. Ugent 2030 

 

2. Complex-project Via  

 

Omgevingsvergunningen 

aanvraag Jan De Nul - kwam al eerder aan bod. 

Reden voor deze nieuwe aanvraag:  

De motivering voor de wijziging luidt als volgt: Op basis van een aantal uitgebrachte adviezen 

werden wijzigingen aangebracht aan het MER en de daaropvolgende vergunningsaanvraag. 

 

GMF dient af en toe bezwaar in - het overzicht is te vinden via deze link: 

https://www.gentsmilieufront.be/overzicht-bezwaarschriften-en-beroepen/ 

https://docs.google.com/document/d/162d9lZylDbvQoGh65wa7Hpk1nmvCLxvYUQU7eH449fw/edit
https://docs.google.com/document/d/162d9lZylDbvQoGh65wa7Hpk1nmvCLxvYUQU7eH449fw/edit
https://docs.google.com/document/d/1iFtnR7q88yqWE_K8Bc8zJdRlWrAZXd41273cATpM2ts/edit
https://docs.google.com/document/d/1iFtnR7q88yqWE_K8Bc8zJdRlWrAZXd41273cATpM2ts/edit
https://www.gentsmilieufront.be/overzicht-bezwaarschriften-en-beroepen/

